
Městská část Praha 20 

Zápis z veřejného fóra „Řekněte nám, jaké chcete Počernice“ 

19. 9. 2023, Chvalská stodola 

___________________________________________________________________________________________ 

Starosta městské části Mgr. Petr Měšťan zahájil setkání v 17:35. Pozdravil přítomné občany, členy 

samosprávy a zaměstnance úřadu. 

Seznámil přítomné se 3 tématy, na které bylo fórum zaměřené.  

1. Koupaliště Eliška a jeho budoucí podoba 

2. Kultura – co vám v Počernicích chybí 

3. Počernické čarodějnice 30. 4. 

Poté moderátorka večera Markéta Lexová z Národní sítě zdravých měst představila průběh fóra. 

Celkem se jednalo o tři kulaté stoly, kdy přítomní zapisovali náměty k danému tématu, poté měl 

každý dva hlasy, které přiřadil svému favoritovi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Představení výsledků  

Koupaliště Eliška a jeho budoucí podoba: 

1. Toalety a sprchy 

2. Propojení rybníků pěším koridorem (k Biologickým rybníkům) 

3. Správce koupaliště a písková pláž 

 

 

 

 

 



 

Kultura – co vám v Počernicích chybí: 

1. Česká mše vánoční Jakub Jan Ryba (jako pravidelnou vánoční akci ve Chvalské stodole) 

2. Více rockových koncertů 

3. Vinobraní 

 

 

 

 

 

 



 

Počernické čarodějnice 30. 4.  

1. Omezit centrální Čarodějnice (velká akce na Chvalské tvrzi) 

2. Rozšířit čarodějnice o světelnou show (namísto ohňostroje) 

3. Oheň a buřty na louce 

 

 

 

 

 

 



Paní místostarostka Hana Markulinec Moravcová poděkovala všem přítomných za účast a setkání 

v 18:45 ukončila. 


